
Sammanfattning från styrelsemöte den 8 september 2022  

 

• Kassör Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut  

 

• Hemsidan uppdateras kontinuerligt med klubbens aktiviteter 

 

• Planeringen av en hälsokonferens januari-februari -23 fortgår 

 
• Utbildning, KM planerar för träningar och träningsjaktprov under hösten 

Tyvärr blir det ingen träningsdag i JIS regi i samband med SSRK Västras fältprov i 

oktober 

 

• Ordförande, BE informerar om 

- att SM filmerna äntligen är publika 

- att Engelssons västar beställs som profilkläder för mässor/event 

- att möjlighet kommer finnas för medlemmar att kunna beställa dessa ”klubbvästar”  

- att planeringen av årets SM arrangemang fortgår. 

- att BILDARKIVET på JiS hemsida läggs upp med hjälp av en plugin GT3 Gallery 

 

• RAS-dokument Styrelsen beslutade att lägga läkning till SKKs RAS-dokument för 

respektive ras (cocker/springer), då det är SKK som är godkännande instans, 

länkningen ska finnas under fliken Avel & Hälsa 
 

• Ett informationsbrev för utskick till uppfödare presenterades 

 

• Nästa möte blir via Teams den 6 oktober 

 

För anteckningarna står 

Yvonne 

 


